
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 471 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 23. april 2025. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Brown (LA). 

 

Spørgsmål nr. 471:  

”Vil ministeren oplyse, hvilke offentlige udgifter der har været forbundet med at 

udarbejde en bæredygtighedsrapport for Ernæringsenheden på Herlev og Gentofte 

Hospital? Der henvises til “Hospital udgiver bæredygtighedsrapport som første 

offentlige organisation” fra Sundhedsmonitor 16/4-25.” 

 

Svar: 

Ministeriet ligger ikke inde med oplysninger om, hvilke udgifter der har været 

forbundet med rapporten, der spørges ind til. Det er desuden regionerne og de 

enkelte sygehuse, der har ansvaret for konkrete prioriteringer på sygehusene, 

herunder træffer beslutninger om, hvilke analyser og rapporter, de ønsker at 

frembringe.  

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Sophie Løhde 

 

Folketingets Sundhedsudvalg 

Slotsholmsgade 10-12 
DK-1216 København K 

 
T +45 7226 9000 
M sum@sum.dk  

W sum.dk  
 
 
Dato: 21-05-2025 

Enhed: Sundhedsøkonomi 
Sagsbeh: mip 
Sagsnr.: 2025-4600 

Dok. nr.: 331600 

Offentligt
SUU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 471

Sundhedsudvalget 2024-25

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

